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Abstract (en)
[origin: ES279984U] To manufacture a bent prestress conduit (5) adapted to receive without damage cables (7) subjected to extremely high pulling
forces, one of the faces of a metal strip (1) is coated intimately with a metal phosphate layer (4) itself covered by a soap and this metal strip is wound
in helical form so as to obtain a continuous tube whose inner face is formed by the thus coated face of the metal strip.

Abstract (fr)
Pour fabriquer une gaine de précontrainte (5) cintrée propre à recevoir sans dommage des câbles (7) soumis à des forces de traction extrêmement
élevées, on revêt intimement d'une couche (4) de phosphate métallique, elle-même tapissée par un savon, l'une des faces d'un feuillard (1) et l'on
enroule ce feuillard en hélice de façon à constituer un tube continu dont la face intérieure est constituée par la face ainsi revêtue du feuillard.
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